

Communiqué

Canadian Postmasters
and
Assistants Association



L'Association canadienne
des maîtres
de poste et adjoints

2025-04
2025-01-23

Subject:

1. Intact Insurance Application Form Update

Objet :

1. Mise à jour du formulaire d'application Intact Assurance

Hello,

For those who are using **Intact Insurance** for postmaster provided premises insurance, there have been a few changes to the attached application.

The Base Annual Premium has increased by **\$7.00** as of January 1, 2025, to **\$497.00**.

The name of the insurance company has been changed to their parent company, and premiums should now be made payable to **Jones DesLauriers Insurance Management Inc.** The option of paying your premium by e-transfer to payments@jdimi.com is also now available and you can also send your application by email. Please see the instructions and contact information on the application form.

Thank you,

Bonjour,

Pour ceux qui utilisent **Intact Assurance** pour l'assurance des locaux fournis par le maître de poste, quelques changements ont été apportés à la proposition ci-jointe.

La prime annuelle de base a augmenté de **7,00 \$** à compter du 1er janvier 2025 pour atteindre **497,00 \$**.

Le nom de la compagnie d'assurance a été changé pour celui de société mère et les primes devraient désormais être payables à **Jones DesLauriers Insurance Management Inc.** L'option de payer votre prime par virement électronique à payment@jdimi.com est également maintenant disponible et vous pouvez également envoyer votre candidature par courriel. Consulter les instructions et les coordonnées sur le formulaire de candidature.

Merci,

The CPAA National Office / Le Bureau national de l'ACMPA

Page | 1 of 1

281 Queen Mary, Ottawa, Ontario K1K 1X1
613-745-2095 | mail@cpaa-acmpa.ca | www.cpaa-acmpa.ca

Sent by E-mail / Envoyé par courriel